
P r of i l e n  

Martin Åström 

 
Fullständigt namn: 
Martin Erik Åström 
 
Smeknamn: 

Åsen 
 
Ålder: 
Fyller 28 år i december 
 
Yrke: 

Sjukgymnast 
 
Drömyrke som liten: 
Fotbollsproffs 
 
Favoriträtt: 
Grillat kött med nypotatis och bearnaisesås är inte fel 

 
Lyssnar på: 
Blandat men mestadels svensk musik.  
 
Hur har din fotbollskarriär sett ut om vi blickar tillbaka?  
Den har varit en blandning av diverse skador (ett antal fotledsstukningar, armbåge ur led, korsbandsskada osv.) 

Tyvärr var det knäet som gjorde att höll uppe med fotbollen under flera säsonger och till sist slutade. En del positiva 
minnen finns dock. Året vi vann sexan var jag med på vårsäsongen och när vi kvalade upp till fyran var jag också med. 
Innan dess är det väl zonlägret i Västervik som är det mest minnesvärda.  
 
Vad är ditt första och starkaste minne från din tid som junior? 
Ett av de första minnena är storförlusterna mot Markaryd. När man väl fick röra bollen så var det när man plockade ur 
den från egna målet. Resultatet spelade dock ingen roll. Trots förlust men 19-0 mot Markaryd kom jag ihåg att 

Gunther Ortscheid bjöd på hamburgare efteråt! 
 
Vad var dina främsta egenskaper som spelare? Och hade du några rackartyg för dig när du höll på ute på 
plan? 
Eftersom jag varken var/är stark, snabb eller konditionsstark levde jag nog mest på att stå rätt och läsa spelet. Några 
medvetna rackartyg hade jag inte men mina armar och händer kunde hamna lite överallt. Förra året råkade jag 

klämma en spelare på pungen men medan Henrik Larsson brukade göra det med flit kan jag garantera att det inte var 
meningen 
 
Nu har du tagit klivet till att bli tränare men vilka är dina främsta positiva egenskaper som person och 
tränare? 
Jag tror och hoppas att jag kan bemöta alla spelare/människor på ett bra sätt.  
 

Finns det något annat än fotboll i ditt liv för tillfället? 
Min lille son Hilmer gör att man skrattar varje dag. Att vara föräldraledig är helt underbart! 
 
Vad gör du för att släppa alla tankar gällande fotboll? Blir det en god bok eller promenad eller vad har du 
för små trix? 
Jag har svårt att släppa fotbollen, framför allt efter en förlust. Då funderar man mycket om det var något man kunde 

gjort annorlunda. Hilmer får mig dock på andra tankar eller så kanske det blir ett kortspel med min sambo. 
 
Vad ser du som främsta utmaning under året för Virestad? 
Att Virestad spelar division 4 nästa år och att så många spelare som möjligt vill fortsätta spela även nästa år. 
 
Hur har det varit att vara den yngsta brodern med två så tävlingshungriga storebröder under din uppväxt?  
Det har varit mycket tävlingar och tyvärr många förluster när jag var yngre. Det var svårt att inse att jag inte var lika 

bra som de så rack och dylikt har kastats ett antal gånger.  
 
Har du provat på något annat än fotboll när du växte upp? 
Spelade bordtennis under ett antal år. Kom och tänka på detta när vi åkte till Lessebo i seriepremiären och såg deras 
bordtennislokal. Man har åkt många mil med Viven som chaufför! Till sist blev det dock mer innebandy än bordtennis 
på träningarna. Innebandy spelade jag sen under två säsonger i Älmhult. Minns min första match då jag fick 

matchstraff pga att jag hade olika märken på skaftet och bladet, vilken jäkla idrott…. 
 
Om du hade fått ta ut en drömelva med spelare ifrån Virestad genom åren. Hur hade denna sett ut? 
Jag har valt en drömelva utifrån de jag har sett spela i Virestad. 
 
Peter Lindström  
Dennis Steckel – Peter Åberg - Daniel Åström – Lukas Eriksson 

Niklas Hansson - Kalle Johansson – Ulf Johansson - Aleksandar Blagojevic 
Kristoffer Åström – Lasse Johansson 



 

 
Vad får du för känsla när du kliver ut på Kvarnavallen och hör publikens jubel? 
En pirrande och lätt nervös känsla men samtidgt förväntansfullt då en ny match väntar och nya möjligheter till poäng 
står på spel.  
 
Vilket är ditt starkaste minne från din fotbollstid? 

Tyvärr får jag svara alla skadorna man drabbats av. Förhoppningsvis svarar jag annorlunda efter årets säsong! 

 

 

P r of i l e n  

Ulf Johansson 

 
Fullständigt namn 
Ulf Jörgen Johansson 
 

Smeknamn 
Uffe 
 
Ålder 
40+ 
 
Arbete 

Ja! 
 
Favoriträtt 
Oxfilé med potatisgratäng 
 
Lyssnar på 

Shirley Clamp 
 
Position 
Mittfält 
 
Moderklubb 
Älmhults IF 

 
Andra klubbar 
Virestad IF, Älmhult IF, Pjätteryd IF och en rödvit klubb i närheten av kvarnavallen.  
 
Bästa minnet från VIF 
När VIF vann 5:an. Vänskapsmatch mot Östers IF på Kvarnavallen. 

 
Bästa fotbollsminnet 
Åttondelsfinal mot Malmö FF i svenska cupen, som spelare. 
 
Bästa motspelare 
Anders Palmér Malmö FF 
 

Bästa medspelare 
Mats "Svingen" Svensson 
 
Funktion i VIF nu och förr 
Spelare, senior tränare 3 år, styrelsen 5 år, ungdomstränare 3 år 
 

Något vi inte visste om Ulf Johansson 



Har fått rött kort efter att han bröstat ner domaren under match. 

 
Drömuppställning i VIF genom tiderna 
Knut Lange 
Kristian Pettersson Daniel Åström Peter Åberg Hans Finnhult 
Krister Finnhult Kristoffer Åström Leif Johansson Lasse Johansson 
Dan Ingvarsson Rolf Lange 

 
 
Tidernas bästa fotbollsspelare 
Maradona 
 
 
Vi tackar Uffe Johansson för intervjun och för allt stöd.  

 

 

P r of i l e n  

Sten Torneby 

 
Smeknamn 
Stempa 
 
Position 

Ledamot i styrelsen och en kugge i Vajrarna 
 
Ålder 
54 år ung 
 
Arbetsuppgifter 

Skötsel- och planeringsfrågor av skog, lekplatser och grönområde inom kommunen 
 
Moderklubb 
IFK Eskilstuna (fotboll) 
 
Andra klubbar 
Tunafors SK (fotboll) 

 
När började du vara verksam i VIF och vad har du varit delaktig i 
Det började någon gång sent 80-tal med ungdomsledare på visitkortet. Därefter var jag hjälpkassör åt Christer 
Finnhult som flyttade till Växjö. Hela ansvaret för kassörsbiten tog jag mellan åren 92-95. Från mitten av 90-talet har 
jag varit vice ordförande och ledamot i styrelsen. 
 

Vad är du mest nöjd med inom föreningen 
Det är den goa sammanhållningen med mycket folk som ställer upp på diverse arrangemang. Det har en enormt stor 
social betydelse för bygden. 
 
Vilket minne inom VIF rankar du högst 
Då måste jag nog svara under året 1989 när det blev grand slam i föreningen med tre seriesegrar för A,B och 
Veteranlaget. 

Det jag särskilt minns eftersom jag själv var med var veteranmatchen mot Markaryd på Skärsjövallen. Matchen 
spelades som en förmatch till Markaryd - Elfsborg. Bortalagets klack var redan på plats när de gröna "gubbarna" 



sprang ut och fick applåder. 

 
Att VIF inte hade någon ordinarie målvakt med sig och att Arne Henriksson hade fått köpa nya skor på Maxi strax 
innan avfärden visste givetvis inte Guliganerna någonting om. När sedan Sune Bengtsson fick hjärnskakning efter 
några minuter såg det kärvt ut i VIF, men Sune bet ihop liksom de övriga kämparna och VIF vann matchen till alla 
tillresta supporters glädje. 
 

Säg något om din käre vän "Bullis" (Den lilla grönvita husvagnen som alltid finns på Kvarnavallafesten) 
Den är skön att ha efter Kvarnavallafesterna, då känns den som ett lyxåk. Det är tvärtom på morgonen då fäktas man 
med flugor, myror och givetvis en snarkande Rolf Åström. 
 
Man hör ju dig säga "Guddi-Guddi" titt som tätt. Vad kommer detta uttryck ifrån 
Tror det kommer ifrån något gott som jag druckit eller ätit. 
 

Vad har du för idrottskarriär bakom dig 
Jag har spelat både fotboll, bandy och handboll.  
 
Berätta lite mer om fotbollskarriären 
Jag spelade i IFK Eskilstuna i pojk- och junioråldern. Seniorfotboll har jag spelat i Tunafors SK som låg i div 4 och 5 på 
den tiden. Lite kuriosa är att det var min pappa som startade damlaget i Tunafors. Detta lag har gjort några matcher i 

Amerika. 
 
Bandykarriären då 
Jag spelade i Eskilstuna bandysällskap. Jag lirade ett år i allsvenskan och sedan några år i div 2 och 3.  
 
Hur var det med handbollen Sten 
GUIF var mitt lag under några säsongen när jag var runt 20 år. Jag spelade även här i allsvenskan som högerback eller 

högerytter (I nuvarande termer kallas det högersexa och högernia). Det blev också några säsonger i Eskilstuna i div 2 
och 3. 
 
Vilka kända spelare har du spelat med under din handbollskarriär 
Runar Svensson, pappa till Tomas Svensson. Till skillnad ifrån Tomas var Runar en riktig flåbuse som inte lade några 
fingrar emellan och var heller inte målvakt. Pappa Svensson var också landslagsspelare i vattenpolo.  

 
Bo "Bobban" Andersson ägde ett helt fantastiskt bollsinne. Han var kung i de flesta idrotter.  
 
Claes Hellgren var bara junior när jag slutade med handbollen. 
 
Vilka kända motspelare har du tampats med på planen 
Den nuvarande förbundskaptenen Bengt "Bengan" Johansson som var en lurig defensiv räv.  

 
Även en före detta kapten, Ragge, mötte jag några gånger. Han var back med ett hårt och destinkt skott. 
 
Bollbohemen Nappe Kärström stod också på andra sidan nå`n gång. 
 
Det verkar som du hade ett tufft schema med tre idrotter 

Ja, under några hektiska år vid 19-20 års åldern var det idrott hela veckan lång. 
 
Måndagar: Handbollsträning 
 
Tisdagar: Bandyträning 
 
Onsdagar: Handbollsträning 

 
Torsdagar: Bandyträning 
 
Fredagar: Handbollsträning 
 
Lördag fm: Fotbollsträning 

 
Lördag em: Bandymatch 
 
Söndagar: Handbollsmatch 
 
Du kommer ifrån Eskilstuna men var har du mer bott någonstans 
Vid 23 års ålder ville jag göra något annat än bara ytbehandla i hela mitt liv så jag flyttade till Rödeby och köpte 

en handelsträdgård. Den drev jag i ca 8 år med hjälp av en kompanjon. 
 
Under dessa 8 år så läste jag till trädgårdsingenjör först i Önnestad under 20 veckor och sedan 1 år i Alnarp. 
 
Vi slet som djur och julaftnarna gick åt till att ta igen sig på så att man orkade gå upp på juldagen och sälja vidare.  
Företaget gick bra och vi hade 7 anställda som mest. 

 
När jag blev 31 år hamnade jag i Oskarshamn och jobbade åt kommunen. Det varade inte så länge för året därpå gick 
flyttlasset till Aborraslätt utanför Älmhult. Där stannade jag också bara ett år tills Linnefälla blev min bostadsort.  
 



De senaste åren har jag bott på backen intill kyrkan. 

 
Har du fått några utmärkelser 
DM-medaljer som junior i fotboll, bandy och handboll. I VIF har jag utsetts till årets VIF-are. 
 
Vad gör Sten glad 
Det är när barnen helt spontant har klippt gräset eller lagat till en middag. Det kan också vara som igår kväll när det 

var en så viktig match på programmet och många spelare gjorde sin bästa match för säsongen. 
 
Detta visste vi inte om Sten Torneby 
Att jag tidigare hette Sten Larsson, men bytte namn när det fanns 4 andra Larsson på jobbet och alla sprang när de 
ropade 
på Larsson. Namnet Torneby kommer förresten ifrån en släktgård som hette Tornby gård, där IKEA och Biltema ligger 
nu i Linköping. 

 
Gillar du också traditionell dansbandsmusik som "alla" i din ålder gör 
Nej för tusan. Mina favoriter är Creedence, men det går också bra med 60- och 70-tals musik. 
 
Övriga intressen 
Mina barn, huset, övrig idrott och laget i mitt hjärta, Djurgårdens IF. Såpor och filmer är inget för mig.  

 
Så har vi då kommit fram till intervjuns sista fråga. Vad har du för framtidsdrömmar 
Inom idrottsföreningen hade det varit stämningsfullt med en läktare, där omklädningsrummet ligger under  
och spelaringången i mitten. Det är svårt att genomföra på Kvarnavallen eftersom man då måste flytta på dansbanan. 
 
Mina privata drömmar är att jag skulle vilja ha en villa vid kusten dit jag kan åka året runt. Färdmedlet skulle vara en 
motorcykel. 

 
 
Vi tackar Sten Torneby för intervjun och hoppas att hans drömmar slår in.  

 

 

 

P r of i l e n  

Rolf Åström 
Smeknamn 

Kaggen 
 
Ålder 
54 
 
Arbete 
Murare 

 
Position 
Vice Ordförande 
 
Moderklubb 
Loshults IF 

 
Andra klubbar 
Inga 
 
Kom till VIF från/år 
Loshults IF/1976 
 

Du kom till Virestad 1975 men vem lockade dig till föreningen 
Göran Petersson värvade mig till klubben och att jag tackade ja kommer jag aldrig att ångra. 
 
Hur länge har du varit verksam i klubben och vad har du nu för uppgifter 
I år är jag vice ordförande och sitter dessutom med i sportkommittén. Mitt första år i styrelsen var 1976 och sedan 
dess har jag suttit kvar. I 15 år var jag ordförande och konstigt nog har jag under alla dessa dryga 25 år inte missat 

ett möte. Givetvis kan man styra en del men jag har aldrig blivit sjuk eller så kunde man ju bli bortrest. (Ännu en ny 
floskel!) 
 
Vad är din drivkraft att fortsätta år efter år 
När jag var i Loshult hade jag inte så stort intresse. Jag var dock med i plankommittén ett tag. En gång försökte jag 
förbättra gräset framför mål men det slutade med att jag blev utskälld av en målvakt. En tuva framför mål ställde 
nämligen burväktaren som argsint plockade upp bollen i mål... 

Att jag har ett stort intresse nu beror delvis på att det är så många som engagerar sig i föreningen.  



Det finns många som brinner för klubben utan att gilla fotboll. 

 
Vad är du mest nöjd med som du har bidragit till i föreningen 
Det är all upprustning som har skett på Kvarnavallen. Dansbanan, omklädningsrummen, klubbstugan, 7 -mannaplanen 
m.m. Det har hänt mycket sen 1976. 
 
Tack vare ditt stora engagemang har du fått en hel del utmärkelser. Vilka  

Efter att jag suttit i 20 år i styrelsen fick jag ett bronspris av Smålands fotbollsförbund. 
Jag har också blivit utsedd till årets VIF:are 1986. Konstigt nog har jag aldrig blivit årets 
spelare....*skratt* 
 
Vilket är det roligaste minnet i klubben 
Alla seriesegrar är roliga, dock har jag inte varit med och spelat själv någon gång. Ska jag välja en serieseger får det 
bli när vi vann 1981. Vi hade placerat oss dåligt ända sedan omstarten 1975 så därför var det extra kul. 

Supporterresorna till de två sista matcherna i Grimslöv och Timsfors är fina minnen. 
 
När började du spela fotboll och varför 
Min storebror spelade i Loshult. Vid 12 års ålder började även jag att cykla de 9 kilometerna från mitt föräldrahem i 
Kängsleboda för att träna på "Sorkavallen" i Loshult. 
 

Position som spelare 
Libero 
 
Vilken är din bästa match 
Det var troligen en match i Norra Skåne Cup som lockade ett stort intresse. Jag spelade för Loshult och vi mötte 
Knislinge som låg i div 4, två divisioner bättre än oss. I matchen nätade jag två gånger men tyvärr räckte d et inte till 
seger. 

 
Det är inte alltid du kommer överens med domarna och det sägs att du till och med har blivit utvisad som 
linjedomare, stämmer det 
Det var i Kånna för några år sedan. Jag gick på linjen men protesterade mot ett domslut och fick lämna över flaggan 
till någon annan. 
 

Vilken är den bästa domaren du har haft 
K-G Björkman från Lagan, han dömer dock inte längre. 
 
Vilken är den bästa spelaren du mött 
Jörgen Augustsson som då spelade i Mala men som senare blev landslagsspelare. En annan bra spelare jag har fightats 
med är Ingemar Erlandsson från Glimåkra som även spelade i Malmö FF. 
 

Har du några favoritlag 
Inga förutom Virestad, det ska vara isåfall om någon av mina söner spelar i ett annat lag.  
 
Du har också spelat mjukhockey. Vilka var dina kännetecknen 
Rak klubba och en spapshjälm!. 
 

Favoritmusik 
Mona G och på god andra plats Thorleifs.  
 
Övriga intressen 
Sommarstugan. 
 
Till sist något vi inte visste om dig 

Jag kan inte bara blanda till bruk utan även deg till finkakor och annat gott.  
 
 
Vi tackar Rolf Åström för intervjun. 

 

 

P r of i l e n  

Jan Jakobsson 
Smeknamn 
Molle 
 
Ålder 
39 år 
 

Arbete 
Studerande, kock, bartender 
 
Position 
"Allt i allo" 



 

Antal matcher 
97 
 
Moderklubb 
Virestad IF 
 

Andra klubbar 
Inga 
 
Kom till VIF från/år 
1980 
 
Det är inte många som känner Jan Jakobsson men säger man "Molle" så vet de flesta vem du är. Hur har 

du fått ditt smeknamn 
Min morsa hette Mollet så därför blev det "Molle". 
 
Du har ofta många järn i elden och har gjort mycket i VIF. Vad är din drivkraft och vad är du mest stolt 
över att ha gjort i Virestad IF 
Tycker om föreningen och så är jag en föreningsmänniska. Det som jag är mest nöjd med är 

att jag har fixat nuvarande matchdräkter och träningsoveraller till medlemmarna. 
 
Du har inte bara stått utanför planen och manat på utan även haft en karriär som spelare. Vilken var din 
styrka som fotbollsspelare 
Får väl svara målskyttet. Till eget mål hittade jag inte hem... 
 
Något vi inte visste om "Molle" 

En gång när jag var uppe i Sälen så var det ett jippo för Ingemar Stenmark. Jag och en kompis tog oss in på 
tillställningen och började prata med folk. Det slutade dock med att vakterna slängde ut oss.  
 
Du kommer i år att missa större delen av säsongen, varför 
Den 1.e juni åker jag till Kosovo på FN-tjänstgöring och hemresan sker inte förrän 19 december. Jag kommer där att 
arbeta som kock åt de svenska trupperna. 

 
Trots att du inte kan följa laget vid sidan hela året har du säkert funderingar på hur det kommer att gå. 
Vad tror du om årets lag? Överraskning? Skyttekung? 
Om det inte blir för många skador så tror jag på en topp-3-placering. Den som kommer att utvecklas mest kan bli 
Martin Åström och skyttekung gissar jag på "Salle". 
 
 

Till sist kommer här 5 snabba frågor.Hur mycket snusar du? 
En dosa om dagen 
 
Favoritband? 
U2 och "Tolle" (Thorleifs) 
 

Drömsemester? 
Australien 
 
Alla favoritlag? 
1.Malmö FF 2.VIF 3.Malmö IF 4.Liverpool 5.Diö GoIF 
 
Framtidsdrömmar? 

Jag har slutat drömma och lever i nuet 
 
 
Vi tackar Jan "Molle" Jakobsson för intervjun och hoppas han förblir en profil inom Virestad IF. 

 

 

P r of i l e n  

Mikael Wikingsson 
Smeknamn 
Micke 
 
Ålder 
40 år 
 

Arbete 
Rullstolstillverkare 
 
Position 
Tränare 



 

Moderklubb 
Eneryda IF 
 
Antal säs. som tränare i VIF 
1 
 

Tränare i andra klubbar 
Eneryda IF 
 
Hur är det att träna en grannförening med all prestige som finns mellan klubbarna 
Jag håller inte riktigt med om det för Virestads IF och Eneryda IF tycker jag alltid har hållit ihop. 
Skulle det vara någon förening i närheten som jag skulle vilja träna så var det Virestads IF, för jag har alltid tyckt om 
föreningen. 

 
Vad är det bästa med VIF 
Om man jämför med andra föreningar är det speciellt att så många är engagerade i klubben. 
Dessutom är det lite äldre personer som är med och det är väldigt roligt.  
 
Vad hade du för position och starka sidor när du själv sparkade boll 

Jag spelade mest inner- eller högermittfältare men även i kedjan ibland. Mina styrkor var  
väl spelsinnet och passningspelet, men jag var också en målskytt. 
 
Har du spelat i några andra klubbar än Eneryda 
Ja, jag var en kort sejour i Liatorp. Jag spelade dock aldrig någon seriematch för korsbandet gick sönder.  
 
Främsta styrka som tränare 

Som jag ser det är det att ta ut mycket av varje spelare och se vilka spelare som 
passar in i laget på olika positioner. 
 
Bästa fotbollsminne 
Definitivt när jag som tränare kvalade med Eneryda mot Rörvik 97 och vi gick upp till division 4.  
 

Har du några favoritlag 
Liverpool och Norrköping. 
 
Om du skulle välja en spelare du skulle vilja ha ditt lag, vem skulle det vara  
Henrik Larsson. 
 
Skulle du vilja träna lag i högre sammanhang 

Nej, hade jag velat det hade jag gått en del kurser men jag har inga ambitioner att träna division 3  
eller något liknande. 
 
Till sist lite om årets serie. Vad säger du om premiären mot Vederslöv/Dänningelanda  
Jag är nöjd med en poäng. Framför allt var inställningen mycket bra och defensivt kändes det stabilt.  
Jag var mycket rädd för den här matchen och det kommer att vara många lag som åker tomhänta ifrån  

Dänningevallen. 
 
Vilket lag tror du tar hem serien 
Väckelsång är min stora favorit. De är alltid bra och spelar fin fotboll. Jag tycker inte de borde 
åkt ur förra året så jag tror de vinner serien lätt. 
 
 

Vi tackar Mikael Wikingsson för intervjun. 

 

 

P r of i l e n  

Lasse Johansson 
Smeknamn 
Bäb (Första åren i A-laget) 
 

Ålder 
28 år 
 
Arbete 
Studerande 
 

Position 
Mittfältare 
 
Moderklubb 
Virestad IF (75-90) 



 

Andra klubbar 
Älmhult IF (91), Öster IF (92-98), GAIS (00), Kalmar FF (99, 01-) 
 
Vi tänkte vi skulle börja med att sammanfatta din karriär så här långt. Hur många matcher och mål har du 
gjort i dina klubbar och hur många varningar och utvisningar har du fått  
Statistiken från tiden i VIF kan jag inte komma ihåg. Vet dock att jag aldrig blev varnad, däremot utvisad i en match 

mot Hinneryd när jag spelade i P9, tror jag. Det var dessutom deras lagledare som var domare. När jag kom hem blev 
jag utskälld av morsan, men när hon fick  
höra hur dålig domaren var bad hon om ursäkt.  
I Öster spelade jag 78 matcher och gjorde 2 mål och fick 2 gula kort. Under Gais-sejouren hann jag med 26 matcher, 4 
mål och 2 varningar. 
I Kalmar FF har jag spelat 82 seriematcher, gjort 17 mål och fått 4 varningar.  
 

(Red. anm. Lasse spelade säsongen 91 i Älmhult och lyckades göra ett flertal strutar. I Virestad spelade han 42 
matcher.) 
 
I ett antal säsonger har du spelat i landets högsta serie. Kan du ge några råd till yngre spelare som vill 
komma till allsvenskan 
Har man talangen och träningsviljan så finns alla möjligheter. Faran kan vara om det har gått bra i unga år och det 

helt plötsligt kommer ett bakslag, t.ex. vid ett lagbyte. Då gäller det att man inte viker sig utan är stark i psyket. Sen 
anser jag att om man inte har kul på planen är det ingen mening att hålla på. Glädjen att få lira boll måste överglänsa 
strävan efter framgång. 
 
Du har haft en rad olika tränare genom åren. Vilken är enligt dig den bäste du har haft  
Bäste tränare är svårt, det är lättare att klanka ner på dåliga tränare. Men det är väl framförallt Hasse Backe och 
Jörgen Lennartsson i Öster men även Nanne Bergstrand. Sen får jag inte glömma Virestads fantastiske ungdomsledare 

Christer "Viven" Andersson. 
 
Från bäste tränare är steget inte långt till bäste medspelare. Några favoriter 
Hans Eklund och Peter Wibrån. Eklund inte bara för sitt målsinne utan även för sitt mångsidiga kunnande på och 
utanför plan. Om vi övergår till Wibrån så har jag aldrig träffat på någon så löpstark spelare som honom.  
 

Nu ska vi gå tillbaka till den tid då du bodde i Virestad och spelade boll i den grön-vita tröjan. Vad hade du 
för idoler som yngre 
När jag var liten var det Maradona. Ingen fotbollsspelare har väl ensam vunnit VM som han gjorde 86. Men mina första 
idoler var nog ändå bröderna Hans och Christer Finnhult. 
 
Debuten skedde tidigt i A-laget. Hur gammal var du när du lirade din första A -lags match i VIF 
Vad jag kommer ihåg så skedde debuten borta mot Lagan. Jag tror det var 1989 och då var jag 14 år. 

 
Nämn några lagkamrater som var med på den tiden 
Som vanligt var det ungefär 30-40 man på träningarna fram till träningslägret i Danmark. Men de som blev kvar efter 
var bland andra bröderna Åberg och bröderna Finnhult.  
Andra som jag kommer ihåg var Peter Häst, Svenne, pappa Leif, Jens och Peter Helmersson (minns fortfarande 
räddningen mot Liatorp). Så var ju förstås Krigge med och vete fan om inte handlarn Lange gjorde någon b-lags match 

också. 
 
Bästa respektive värsta minnet när du spelade i VIF  
Det finns otroligt många roliga minnen med vunna matcher, fester och andra händelser.  
Men jag måste plocka fram den enda seriesegern som jag var med om själv. Det var med P 15 laget som vi då hade 
ihop med Eneryda. Vi fick inte förlora sista matchen mot Strömsnäs och med en heligt förbannad Lasse Nordin vid 
sidan om planen vann vi matchen och hela serien. 

 
Det som jag kommer ihåg som det tråkigaste var alla jäkla förluster m ot Häradsbäcks pojklag. 
"Anden" skulle tvunget göra mål i varenda match och tvillingarna var så stora så att ingen kunde springa omkull dem. 
 
Din starka sida är och var anfallsspelet. Något speciellt mål som du minns under alla dina år i VIF  
Vi skulle möta Sandsbro hemma på Kvarnavallen på hösten. Vi var tvungna att slå dem om vi skulle ha någon chans 

att hålla oss kvar. Jag gjorde 2-1 när det inte var så mycket tid kvar på ett inlägg av  
"Krigge" och vi vann matchen. 
 
Vilka är dina första tankar om dessa VIF:are? Christer "Viven" Andersson, Göran Petersson, Peter 
Johansson, Rolf Åström, Stefan "Bulten" Petersson, Henrik Eriksson, Jan "Molle" Jakobsson och Christer 
Tillemark. 
"Viven" minns jag som en eldsjäl för alla ungdomar. Det är en ära att jag har fått åka i hans gamla orangea bil med 

svart tak. Tyvärr har jag glömt bort märket på den. 
 
Göran Peterssons löpsteg, som har ärvts av hans söner, minns jag mycket väl plus att han hade Kvarnavallens 
farligaste yttersideskott. 
 
Det första jag tänker på när det gäller "Peter Häst" är att han alltid mekade med sina epatraktorer och cykelmopeder 

eller var det nu var som smattrade förbi.  
Dessutom efter nästan varje träning kunde han skryta om nån ny brud han hade raggat upp. 
 
Den gamle ordföranden Rolf kunde aldrig sitta still under en match. Han gick fram och tillbaka och terroriserade folk 



som faktiskt ville titta på matchen. Det håller han förresten på med fortfarande märkte jag i h östas. 

 
Den första bilden som slår mig när jag tänker på Stefan P är när han kör förbi med bilen och verkar inte riktigt orka 
hälsa. Utan att släppa ratten rätar han bara ut fingrarna så att de i alla fall syns i rutan, precis som sin far.  
 
Henke E är en härlig gammal kompis. Han bodde på en perfekt gård för tjuvåkning på moppe och i bil plus allt annat 
som var lite sådär förbjudet. Det var mycket som provades på för första gången hemma hos Henrik Eriksson. 

 
"Molle" var den som först försökte lära mig att skjuta vristskott tillsammans med Leif Magnusson när jag var ungefär 7 
år. Hade han fortsatt träna mig så kanske det hade blivit fler mål min sida. 
 
Christer Tillemark minns jag framförallt när han en gång spelade tennis på banan vid Virestad skola. Jag var runt 10 år 
och minns inte vem Christer mötte eller vem min kompis var som var med. Christer höll på att förlora matchen så då 
började jag och min kompis reta honom lite för det och han blev skittjurig. Då kom vi på det fantastiskt passande 

smeknamnet "Stor-tjuris". Jag vet inte om det slog igenom men vi tyckte det var jättekul.  
 
Vi har nu endast pratat fotboll. Är det några andra idrotter som du testat på eller är intresserad av  
När jag var yngre provade jag på volleyboll, orientering, handboll, skytte och  innebandy  
(på logen i Horshult). Nu är det mest trav som gäller. 
 

Om vi lämnar idrotten ett tag och tittar lite på dina kulturella intressen. Spelar du något instrument och 
vad gillar du för musik 
Jag är tyvärr tondöv. Jag har försökt i snart två år att lära mig spela gitarr men icke.  
Lyssnar gärna på Bob Dylan och liknande. Bland det svenska är jag en gammal Imperiet-fan så därför står Thåström 
högt här i Kalmar. Gillade också grunge väldigt så den musiken lever kvar.  
 
Böcker 

Läser ganska mycket böcker. Pluggade litteraturvetenskap i Växjö under ett år så jag har plöjt en hel del klassiker. Jag 
måste nog säga att mina favoritförfattare är Dostojevskij och Steinbeck. 
 
Vad studerar du nu och var är ditt framtidsyrke 
Jag pluggar för närvarande journalistik så det är väl den inriktningen som jag tror skulle passa mig när fotbollen är 
över. Jag har dock ändrat mig många gånger förut. Jag vill minnas att jag ville bli stuntman när jag var lite men den 

tanken är nu nerlagd. 
 
Vad har du för mål 
Målet är när jag slutar med fotbollen ska ha lyckats spara en slant, skaffat mig en utbildning så att jag kan vara nöjd 
med livet efter fotbollen. Förhoppningsvis också inte ångrar att jag satsade på att spela boll.  
 
En gästreporter (Jens Johansson) kommer här ställa fyra f rågor. Den första är: Vem sköt hårdast under 

pojklagstiden? 
I Virestad var det nog Jenny Bengtsson med "Krigge" och Johan Turesson som outsiders.  
Men annars vill jag påminna om en stor jäkel i Traryd som sköt sönder de flesta och när det 
var frispark så var det ingen som ville stå i muren. 
 
Hur lång är den klassiska löparundan som kallas "Ekarundan" 

Ekarundan var skitlång från början men ju längre benen blev desto kortare blev rundan. 
Men första gången vi sprang den var den säkert 2 mil! 
 
Vad var det för särskilt med mina benskydd under min tid som målvakt  
Benskydden var vita och räfflade och täckte inte bara knäna utan i princip hela dig.  
 
Daniel Kindblad gjorde ett mål under våra år tillsammans. Med vilken kroppsdel? 1. Knät X. Armen 2. 

Huvudet. 
Jag har två bilder i huvudet av när Kindblad gör mål. Den ena är att han blir skjuten i huvudet så att han nästan tuppar 
av men bollen går i mål. Jag kan också minnas att han har gjort ett mål med knät. Så jag tippar en tvåa men gardera 
med en etta. 
 
Så har vi då kommit fram till intervjuns sista fråga. Berätta något vi inte visste om Lasse Johansson.  

Jag har inget stor gimmick före matcherna. Två saker, först tar jag aldrig på mig benskydden förrän efter 
uppvärmningen och under löpningen springer jag alltid tvåa från mittlinjen. 
 
 
Vi tackar Lasse Johansson för intervjun och önskar honom lycka till i Kalmar FF kommande säsong.  

 

 

P r of i l e n  

Rolf Lange 
Smeknamn 
Handlar´n (upphovsman var Gus) 
 
Ålder 



50 år ung 

 
Arbete 
Säljare 
 
Position 
Sponsor och supporter 

 
Moderklubb 
Virestad IF 
 
Andra klubbar 
Eneryda IF och Älmhults IF 
 

Förklara hur din fotbollskarriär såg ut 
Det började med att grannen Ingvar Johansson frågade mig om jag ville börja spela fotboll och en extra morot var att 
få bli lagkapten i pojklag 2 för VIF. 
 
Jag var Virestads IF trogen ända fram till 1968 då klubben lades ner och alla virestadsspelare blev överflyttade till 
grannklubben Eneryda IF. 

 
Karriären fortsatte sedan i Älmhults IF som jag blev värvad till 1971. Där spelade jag i 10 år.  
 
Det sista decenniet av min karriär lirade jag för min moderklubb. 
 
Tre kännetecken för en bra forwards 
Hård, teknisk och snabb. 

 
Vilka fotbollshändelser sätter du främst under din karriär 
Smålandselitlag, seger i div 4 med ÄIF, avgörande målet i div 5 för Eneryda, juniorlagstiden och seriesegern för VIF 
1981. 
 
Det går ett rykte att du tejpade fel fot innan en match, stämmer det  

Det stämmer. Det hände en match i ÄIF-dressen. Jag märkte det inte förrän efter matchen. Ledbandet var opererat i 
foten, men inte i den tejpade. 
 
Ett annat rykte säger att du har gjort mål direkt på motståndarens utspark, stämmer även detta  
Ja, mot Perstorp när jag spelade för Älmhult. Då måste jag haft ett sjätte sinne, för jag bara drog till bollen med en 
halvvolley ifrån 5-6 meter in på deras planhalva. Kulan var tung och for som en komet med vattnet en bit bakom rätt 
upp i målvaktens vänstra kryss. 

 
Vilken var din fotbollsförebild under din uppväxttid 
Pelé. 
 
Höll du på med andra idrotter 
Det blev inte tid med så mycket mer än fotbollen. Jag tränade mycket på egen hand, löpning och styrketräning, för att 

bli så bra som möjligt inom fotbollen. Lite hockey blev det trots allt.  
 
Vilka utmärkelser har du fått 
Jag har blivit skyttekung någon gång och företaget har blivit årets företag i Älmhults kommun år 2000. 
 
Vilka kända spelare har du spelat med under din fotbollskarriär 
Olle Nordin och Danielsson. 

 
Vilka kända motspelare har du tampats med på planen 
Ralf Edström och Benno Magnusson. 
 
Har du fått några fina anbud som du tackat nej till 
Några klubbar som hörde av sig var IFK Norrköping, Öster, IFK Malmö och Alvesta. Jag provspelade för IFK Norrköping 

ett år efter Olle Nordin gick dit. 
 
Vad var din starka sidor som fotbollsspelare 
Dribblingssäker, snabb och placeringssäker. Nickmål var sällsynta. 
 
Vilken var den bäste tränaren som du haft 
Utan tvekan, Axel Lindberg. 

 
Hur tycker du att VIF ska spela, träna för att lyckas så bra som möjligt under 2004 
Spela som VIF har gjort under de senare åren. Det viktigaste är trots allt att ni har roligt för då kommer det av sig 
självt. 
 
Hur många jeans har du sålt 

Ja för fasen det har nog blivit över miljonen i alla fall. 
 
Vad har du sponsrat VIF med 
Det har blivit lite av varje, bl a overaller. När VIF hör av sig så brukar vi snickra ihop något som passar 



oss båda. 

 
Vad har du för framtidsdrömmar, Rolf  
Främst kommer att familjen få vara frisk. Därefter är det bara bonus med några resor och stugan i Halmstad trivs jag 
väldigt bra i. Efter lite betänketid kommer det fram att drömresan går till Brasilien. Där vill jag givetvi s se en 
fotbollsmatch. 
 

Övrigt 
Jag saknar en VIP-läktare och skulle vilja vara 20 år igen för det var en rolig tid. 
 
En annan rolig grej som jag minns i min sista match för VIF var när Leif J. ringde och behövde folk i B-laget en 
öndagseftermiddag. Vi mötte V.Torsås och jag klackade bollen bak till Jens Johansson som drog till ifrån 35 meter rätt 
upp i krysset. Mitt nej som jag skrek när han måttade förbyttes till ett JAAAA. 
 

 
Vi tackar Rolf Lange som bad mig krya på mig innan han gick ut och sålde fler jeans. 

 

 

P r of i l e n  

Bo-Jerker Ohlsson 
Smeknamn 
Boje 

 
Ålder 
50 år 
 
Arbete 
Inköpare IKEA 

 
Position 
Ordförande 
 
Antal matcher 
265 
 

Moderklubb 
Tingsryds AIF 
 
Andra klubbar 
Göteryd IF, Häradsbäcks IF 
 

Kom till VIF från/år 
Göteryd IF/77 
 
Hur är det att vara ordförande i Virestad IF 
Givetvis roligt, annars hade jag inte varit det. Det är också ansvarsfullt, kallar jag inte till möte så blir det inget.  
Att visa engagemang är mycket viktigt och även att få gensvar. Genom de 20 åren jag suttit  i styrelsen har jag lärt 
känna många människor och fått många nya vänner, även i andra klubbar. Det finns dock en del jobbiga perioder, 

framförallt mellan säsongslutet och årsmötet är det mycket att göra. Det ska knytas nya spelare till klubben och det 
gäller att hålla intresset uppe. När fotbollen väl är igång är det inte så mycket arbete som många kanske tror.  
 
De flesta vet att du är ett Tingsryds-fan men finns det några svarta pengar även i VIF  
Allt är svart! Nej, det finns inga svarta pengar i Virestad IF. 
 

Vad är årets målsättning 
Målsättningen är på två plan. Fotbollsresultaten sätter spelarna och ledarna upp själva.  
Den andra delen är att det ska vara en trivsam förening utan gnäll bakom ryggen och att de valda i de olika 
kommittéerna sköter sina uppgifter utan att man ska behöva peka med hela handen. 
 
Ekonomisk målsättning 
Ett minimum är att det ska gå plus minus noll. 

 
Första minnet i VIF 
Jag kom hit 1977 men redan 1976 provspelade jag för VIF. På Kvarnavallen var planen delad på mitten med hjälp av 
taggtråd. På den ena sidan var det träning och på den andra sidan betade det får. Då bestämde jag mig för Göteryd!  
 
Roligaste minne i VIF 

När vi vann serien 1981. Först spelade vi oavgjort mot Grimslöv och sedan slog vi Timsfors.  
 
Något vi inte visste om Bo-Jerker 
Jag har rest mycket och sett flera av de 7 underverken, bl.a kinesiska muren.  
Jag har festat ihop med Smokie i Peking och sett Rolling Stones premiär i Seattle.  



En rolig händelse var när jag var på tågstationen i Hong Kong.  

Jag hade bråttom och sa irriterat till mig själv "Och alla dessa jävla kineser som inte kan få tummen ur röven" Plötsligt 
vänder sig då en kines sig om och på ren skånska säger han "Jag har ingen tumme i röven!".  
 
 
Vi tackar Bo-Jerker Ohlsson för intervjun och vi hoppas liksom han själv på ett roligt år i VIF! 

 

 

P r of i l e n  

Krister Renemark 

 
Fullständigt namn 
Jan Krister Gunnar Renemark 
 
Smeknamn 
Renis 

 
Ålder 
58 år 
 
Arbete 
Inredningssnickare 
 

Favoriträtt 
Oxfilé med hasselbackspotatis 
 
Lyssnar på 
Alla 
 

Första klubb(som tränare) 
Älmhults juniorlag 
 
Andra klubbar(som tränare) 
Strömsborg, Killeberg, Älmhult, Hallaryd, Ryssby, Lönsboda, Strömsnäsbruk, Osby, Eneryda 
 
Bästa minnet från VIF 

4-0 segern mot Liatorp i derbyt inför storpublik, samt killarnas fantastiska upphämtning i Unnaryd från 1-3 till 3-3 
 
Bästa fotbollsminnet 
När jag klarade kvar Strömsnäsbruk i division 3 mitt andra år. 
 
Vilken är den bästa spelare du tränat 

Peter Hiirsalakka 
 
Din favorit spelare du tränat 
Daniel Åström 
 
Något vi inte vet om Krister Renemark 
Det är bra om ni inte vet allt 

 
Drömuppställning i världen 
Jens Lehmann 
Maicon Marco Materazzi John Terry Fabio Grosso 
Lionel Messi Ronaldniho Riquelme Roberto Carlos 
Wayne Rooney Thierry Heny 

 
 
Hur såg din spelarkarriär ut 
Älmhult, från pojklag till 28 års ålder samt Strömsborg 2 år 
 
Världens bästa fotbollspelare 
Ronaldinho 

 
Dråpligaste situationen du varit med om vid planen 
När jag blev utvisad av Paula Thörn mot Unnaryd 
 
Vad är det viktigaste egenskaperna en tränare bör besitta enligt dig 
Stort engagemang, fotbollskunnig och pedagogisk 

 



Vad värdesätter du högst hos en spelare 

Rätt inställning samt ödmjukhet mot lagkamrater och förening.  

 


